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خبـر یکه تازی کرونا در سایه بی توجهی به پروتکل های بهداشتی
رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، در نشست ستاد 
دانشگاهی مدیریت بیماری کووید ۱۹، بی توجهی و عادی انگاری به پروتکل های 

بهداشتی را عامل اصلی به تازی کرونا عنوان کرد.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز، 
دکتر مهرزاد لطفی در سیصد و دومین نشست ستاد دانشگاهی مدیریت بیماری 
کووید ۱۹ ضمن تبریک حلول ماه مبارک رمضان گفت: پس از گذشت بیش 
از یک سال از شیوع کروناویروس و آمار چشمگیر موارد ابتلا و فوتی ناشی از 

آن، همچنان برخی از مردم استان، این بیماری خطرناک و مرگ آفرین را جدی 
نگرفته و در رعایت پروتکل های بهداشتی بی توجه هستند. او ادامه داد: ایثار و 
فداکاری شبانه روزی کارکنان مجموعه سلامت در پاندمی کروناویروس، بر هیچ 
فردی پوشیده نیست و قدردانی از این حافظان سلامت، تنها با مشارکت کامل 
مردم در رعایت پروتکل های بهداشتی میسر است.رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
به کروناویروس،  ابتلا  افزایش موارد  به  به روند رو  با توجه  شیراز اظهار کرد: 
مسئولان دانشگاه روزانه در حال تلاش برای افزایش تخت های بیمارستانی هستند.

مدیرکل بهزیستی استان فارس عنوان کرد؛

تولید و کارآفرینی در سال ۱۴۰۰ 
حمایت می شود

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی، ورزشی

شهرداری صدرا:

تشریح ویژه برنامه های ماه مبارک رمضان 
در شرایط ویژه کرونایی

 همدلی و همراهی همه نیروهای انقلاب، رمز 

موفقیت و اثرگذاری فعالیت های فرهنگی

استاندار فارس:

کار و تولید در قالب تعاون باشد

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس گفت: امیدواریم تا چند 
ماه آینده آماده پردیس سینمای زرقان افتتاح گردد.

 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان فارس صابر سهرابی در بازدید »پردیس سینمای 
زرقان« که با همراهی فروزان شهردار زرقان انجام گرفت، از این پروژه 
سینمایی که با ۳ سالن مجزا در حال احداث است به عنوان شاخص و 
یاد کرد و  داران سینما  اهالی و دوست  برای  امکانی هنری و مردمی 
گفت: جای بسی خرسندیست که حمایت های مادی و معنوی وزارت 
فرهنگ و ارشاد از چنین پروژه هایی وجود دارد و امیدواریم تا چند ماه 

آینده این امکان فرهنگی آماده افتتاح گردد.
صابر سهرابی با بیان اینکه: » پردیس سینمای زرقان« یک سالن ۱۵۰ 
نفره، یک سالن ۵۰ نفره و یک سالن VIP ۲۵ نفره در حال ساخت دارد 
و همانگونه که شهردار زرقان نیز حمایت کرده اند؛ افزود: تا چند ماه 
به  با توجه  نهایی خود را طی خواهد کرد و  این پروژه مراحل  آینده 
حمایت های معاونت امور سینمایی وزارت فرهنگ و ارشاد، برای نصب 

سیستم دیجیتال پخش فیلم هماهنگی ها لازم در حال انجام است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد فارس با تکریم از اقدامات شهردار فرهنگ 
دوست زرقان، ابراز امیدواری کرد که حمایت از طرح های فرهنگی و 
اجتماعی همیشه می تواند باعث نشاط اجتماعی و بالا بردن سطح فرهنگ 
تأثیرگذارترین  از  یکی  هفتم  هنر  عنوان  به  نیز  سینما  و  جامعه گردد 

حرکت های فرهنگی محسوب می شود.
اداره کل  نمایندگی  مسئول  به همراه  این سفر  ادامه  در  صابر سهرابی 
درباره  زرقان  فرمانداری  با  مشترکی  دیدار  در  و  زرقان  شهرستان  در 
برنامه های آینده فرهنگ و هنر در شهرستان زرقان گفتگو کردند که 

در این نشست صمیمی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی با قدردانی از 
برنامه های فرهنگی هنری  حمایت های همه جانبه فرماندار و پشتیبانی 
این شهرستان، از پیشبرد این اهداف در جلسه شورای فرهنگ عمومی 
نیز سخن گفت و اعلام داشت: اجرای نقشه مهندسی فرهنگی می تواند 
ساختارهای فرهنگی شهر را متفاوت تر از قبل کند که به گونه جدی در 

حال تدوین و برنامه ریزی است.
در پایان این نشست فرماندار نیز آمادگی خود را برای ایجاد بسترهای 
و  ارشاد شهرستان  و  فرهنگ  اداره  با  زرقان  فرهنگی در شهر  مناسب 
همچنین رایزنی های لازم درخصوص ایجاد نمایندگی فرهنگ و ارشاد 
با تمام توان آمادگی  اداری اعلام داشت و خاطرنشان کرد:  و چارت 
لازم را داریم تا فضایی فرهنگی و هنری متناسب با نشاط اجتماعی در 

این شهر به وجود آید. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس خبر داد؛

در راستای پایش و مدیریت درمان بیماری کووید ۱۹؛

نشست هم اندیشی معاون درمان
دانشگاه با مسئولان بیمارستان

حضرت علی اصغر )ع(

رئیس کل دادگستری استان فارس بر ملاک عمل قرار دادن اجرای قانون 
توسط فعالان در حوزه انتخابات تأکید کرد.

پیشگیری  ستاد  نشست  سومین  در  فارس  استان  دادگستری  کل  رئیس 
از جرائم و تخلفات انتخابات ریاست جمهوری و شوراهای اسلامی شهر 
و روستا پیش رو که با حضور دادستان عمومی و انقلاب شیراز، معاون 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان و سایر مسئولان ستاد پیشگیری 
از جرائم و تخلفات انتخاباتی استان برگزار شد بر ملاک عمل قرار دادن 

اجرای قانون توسط فعالان در حوزه انتخابات تأکید کرد.
موسوی با بیان این که مرّ قانون همیشه ملاک عمل دستگاه قضایی بوده 
است گفت: در راستای انتخابات پیش رو هر فرد و نهادی به هر شکل 
قانون  چارچوب  در  و  قاطعیت  با  نماید  تخطی  قانون  از  بخواهد  ممکن 

جلوی آن تخلفات و جرائم گرفته خواهد شد.
استان  انتخاباتی  تخلفات  و  جرائم  به  رسیدگی  و  پیشگیری  ستاد  رئیس 
از  یکی  انقلابی  مردمی  با  فارس  پهناور  استان  که  این  بیان  با  فارس 
استان های مهم و تأثیرگذار در عرصه انتخابات در سطح کشور است بر 
مشارکت حداکثری مردم شریف این استان در انتخابات تأکید کرد و 
اهمیت است و حضور حداکثری  بسیار حائز  انتخابات پیش رو  گفت: 
مردم سبب خنثی شدن توطئه های دشمنان نظام و انقلاب می گردد بنابراین 
همه ما و مسئولان باید تلاش کنیم با نصب العین قرار دادن منویات مقام 
بیشتر مردم را فراهم  معظم رهبری زمینه هم افزایی و مشارکت هر چه 
نماییم.حجت الاسلام والمسلمین موسوی هدف اصلی از تشکیل این ستاد را 
کمک به برگزاری انتخاباتی پرشور، سالم و در سایه امنیت کامل خواند

نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس، پایش و رصد مداوم و مستمر 
پیشگیرانه  تمهیدات  و  تدابیر  اتخاذ  و  انتخاباتی  فعالیت های  و  اقدامات 
و  پیشگیری  ستاد  وظایف  از  را  انتخاباتی  جرائم  از  پیشگیری  هدف  با 

درخصوص  و  دانست  استان  انتخاباتی  تخلفات  و  جرائم  به  رسیدگی 
افراد  کنیم  باید تلاش  روستا گفت:  و  اسلامی شهر  انتخابات شوراهای 
و  اجرایی  هیئت های  و  شوند  صلاحیت  تأیید  انقلابی  و  سالم  متدین، 
نظارت که به صورت مستقل عمل می نمایند نسبت به عدم تأیید صلاحیت 
افرادی که از خط قرمزهای نظام مقدس جمهوری اسلامی عبور کرده اند 
و داری فساد مالی هستند دقت لازم را داشته باشند.موسوی برحساسیت 
تبلیغات  افزود:  و  کرد  اشاره  مجازی  فضای  درخصوص  مسئولین  همه 
این دوره از انتخابات بیشتر از طریق فضای مجازی صورت می گیرد و 
تبلیغات در همه فضاها تنها در چارچوب قانون و موعد مقرر پذیرفتنی 
است و با تبلیغات خارج از ضوابط تعریف شده که زمینه ساز اخلال در 
نظم، قانون شکنی و عبور از خطوط قرمز نظام باشد با حساسیت بررسی 
استان  دادگستری  برخورد خواهد شد.رئیس کل  قانون  در چارچوب  و 
فارس در پایان بر مدیریت منسجم و هدفمند مسئولان قضایی استان به 
خصوص رؤسا و دادستان های حوزه های قضایی استان فارس بر انتخابات 
است  لازم  گفت:  و  کرد  تأکید  استان  قضایی  حوزه های  در  رو  پیش 
مسئولان قضایی، رؤسا و دادستان های حوزه های قضایی استان در راستای 
پیشگیری از جرائم و تخلفات انتخاباتی راهکارهای مناسبی ارائه داده و 

در هیئت های اجرایی نیز مشارکت فعالی داشته باشند.

رئیس کل دادگستری استان فارس:

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد؛

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس با اشاره به واگذاری بخش 
بختگان  شهرستان  در  موجود  صنعتی  شهرک  دو  در  اراضی  از  زیادی 
این  در  صنعتی  جدید  نواحی  راه اندازی  برای  شرکت  این  آمادگی  از 

شهرستان خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی فارس، احد فتوحی پس از بازدید از این شهرک صنعتی در جلسه 
با فرماندار شهرستان بختگان و نیز جمعی از مسئولان دستگاه های اجرایی 
و سرمایه گذاران مستقر در شهرک صنعتی افزود: با توجه به ظرفیت های 
نواحی  این شهرستان در بخش های معدن و کشاورزی آماده راه اندازی 

جدید هستیم و در این زمینه حمایت های لازم انجام می شود.
وی با اشاره به لزوم اهتمام همگانی برای تحقق شعار سال گفت: بازدید 
و  موانع  بررسی  و  احصا  باهدف  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  از  میدانی 
به  منجر  مهم  این  که  است  آنها  رفع  جهت  تصمیم  اتخاذ  و  مشکلات 

حمایت از تولید خواهد شد.
فتوحی در ادامه با اشاره به وجود برخی مشکلات زیرساختی در ناحیه 
صنعتی تنگ حنا و شهرک صنعتی آباده طشک گفت: در دوسال گذشته 
اعتباراتی جهت تکمیل زیرساخت ها اختصاص یافت و ۱۰ طرح عمرانی 
اجرا شد و امسال نیز ۱۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل سایر زیرساخت ها 
پیش بینی شده که امیدواریم تا پایان سال وضعیت زیرساختی شهرک های 

صنعتی در این شهرستان بهبود یابد.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
در شهرک های صنعتی  متقاضیان  با  سرمایه گذاری  قرارداد   ۵۳ تاکنون 
این شهرستان منعقد شده است گفت: از این تعداد ۲6 قرارداد در شهرک 
صنعتی آباده طشک و ۲7 قرارداد نیز در ناحیه تنگ حنا منعقد شده است 
که تاکنون در مجموع ۵8 هکتار زمین در قالب این قراردادها واگذار 

شده است.
وی افزود: تاکنون در این شهرک های صنعتی ۱8 واحد با اشتغال ۲۵8 

نفر در مرحله بهره برداری است.
فتوحی همچنین از اختصاص مشوق های سرمایه گذاری مناطق محروم در 

شهرک صنعتی آباده طشک و ناحیه تنگ حنا خبر داد و گفت: کاهش 
سهم پرداخت نقدی به ۱۰ درصد و افزایش مدت پرداخت اقساط به 48 

ماه و نیز ۱۳ سال معافیت مالیاتی از مهمترین مشوق ها است.
شرط  به  سرمایه گذاران  و  اقتصادی  و  صنعتی  فعالان  برای  افزود:  وی 
جواز  اساس  بر  اشتغال  ایجاد  نیز  و  زمان بندی  برنامه  طی  بهره برداری 
تأسیس تا سقف ۱۰ درصد از اسناد تعهدی سرمایه گذاران به عنوان مشوق 

به آن ها بازگردانده خواهد شد.
فتوحی با اشاره به توسعه کمی و کیفی زیرساخت ها در شهرک صنعتی 
آباده طشک تصریح کرد: این شهرک صنعتی دارای امکاناتی نظیر شبکه 
آب، برق، گاز، مخابرات و روشنایی است و در سال های اخیر برای ایجاد 

زیرساخت ها بیش از ۱۰۰ میلیارد ریال هزینه شده است.
آب  پایدار  تأمین  صنعتی  شهرک  این  مشکل  مهمترین  گفت:  وی 
است که در این زمینه برنامه هایی در دست اقدام است که امیدواریم با 
همکاری فرمانداری شهرستان و طرح موضوع در شورای حفاظت منابع 

آب، این مهم به نتیجه برسد.
معادن سنگ های  وجود  به  اشاره  با  جلسه  این  در  نیز  بختگان  فرماندار 
تزئینی و کرومیت در این شهرستان بر ضرورت توسعه کمی و کیفی 

شهرک های صنعتی به منظور جذب سرمایه گذار تأکید کرد
برای  اجرایی  دستگاه های  ظرفیت  تمام  از  افزود:  کاظمی  محمدباقر 

حمایت از تولید و رفع موانع استفاده می کنیم.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز همزمان با روز 

منابع انسانی عنوان کرد؛

گذر از بحران پاندمی کووید ۱۹ 
با تکیه بر سرمایه های عظیم انسانی 

مجموعه سلامت فارس


